
Александра Вранешевић: Сузавац је разбио прозор и улетео у нашу дневну собу, ми смо породица са троје деце, могу само да замислим шта би било да смо били у стану
петак, 10 јул 2020 07:31

"Ми смо породица са троје деце, могу само да замислим шта би било да смо синоћ седели
у дневној соби", испричала је за Нова.рс Александра Вранешевић, које је са породицом
пуком случајношћу избегла "блиски сусрет" са патроном сузавца коју је полиција
испалила на демонстранте у Београду, на раскрсници Таковске и Илије Гарашанина.

  

  

Александра Вранешевић нам је испричала да је у први мах помислила да је сузавац
улетео код комшија, да би, када је пажљивије погледала снимак, схватила да се ради о
прозору стана у коме са породицом живи већ две и по године.
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  “Мама станује близу и има кључ, па сам је замолила ујутру да оде до стана и провери штасе десило. Испричала ми је да је почела да се гуши и да плаче чим је крочила унутра.Колико је јак тај сузавац кад моја мама није могла да дође себи, а у стан је ушласледећег јутра?”, пита се Александра.    Осим разбијеног прозора и оштећења на зиду, нема друге штете, али наша саговорницакаже да не сме ни да замисли шта би се десило да нису, игром случаја, породичноотишли накратко на село.
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    “То је наша дневна соба, а ми смо породица са троје деце. То је простор где се окупимо,седимо и гледамо телевизију. Не смем ни да помислим шта би било да смо били кодкуће”, рекла нам је Александра, која је уверена да је добро прошла у односу на то како јебило људима на улицама те вечери.  (Нова.рс)  
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